
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 29. posiedzeniu Senatu
w dniu 19 marca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Proszê o podanie informacji, kiedy zostan¹ podjête ostateczne decyzje dotycz¹ce rozbudowy drogi

nr 7 oraz w jakim terminie planowane jest prowadzenie inwestycji na odcinku P³oñsk–M³awa.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




